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Θεσσαλονίκη, 23/09/2020 

 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας  

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης  

 

 

 

Προς:  κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

 

 

ΘΕΜΑ:    «Στόχοι και προοπτικές για οικονομική ανάπτυξη της Π.Ε. Καστοριάς» 

 

 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

 

Στα πλαίσια μιας συνολικής και συλλογικής προσπάθειας, στην οποία πρέπει να συμβάλουν 

οι εκπρόσωποι του επιχειρηματικού κόσμου Π.Ε. Καστοριάς, με στόχο την ανασυγκρότηση 

και αναβάθμιση των επιχειρηματικών τους προσδοκιών και σε συνδυασμό με τις 

δυνατότητες και εχέγγυα, που μπορούν τα άνω Υπουργεία να προσδώσουν στο «επιχειρείν» 

της Π.Ε. Καστοριάς, θα πρέπει να τεθούν πλαίσια ευδιάκριτα και υποστηρικτικά για την 

ανάπτυξη της τοπικής μικρομεσαίας επιχειρηματικότητας, μέσω χρηματοδοτήσεων κλάδων 

και επιχειρήσεων. Στο τοπικό επιχειρηματικό πεδίο, λοιπόν, γεννιούνται προοπτικές, αν 

ληφθούν υπόψη συγκεκριμένες και εφικτές θέσεις για την τόνωση της οικονομίας της Π.Ε. 

Καστοριάς, όπως: α) ένταξη του τοπικού εμπορίου (λιανικού-χονδρικού) σε προγράμματα 

ΕΣΠΑ ή Περιφερειακά, β) διασύνδεση του τοπικού «επιχειρείν» με παραγωγικές σχολές 

Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης Περιφερείας Δυτικής Μακεδονίας μέσω ολοκληρωμένων 

αναπτυξιακών (επιδοτούμενων) προγραμμάτων, γ) ενίσχυση της προβολής και διάδοσης με 

συντονισμένη προσπάθεια, υπό την αιγίδα αμφότερων Υπουργείων, μιας καμπάνιας για 

στήριξη της τοπικής αγοράς, εμπορίου και υπηρεσιών από τους καταναλωτές που διαμένουν 

εντός των ορίων της Π.Ε. Καστοριάς. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

10049

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/9/2020



 

 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

1. Ποια αναπτυξιακά-επενδυτικά προγράμματα της τρέχουσας χρονικής περιόδου 

βρίσκονται στο στάδιο της εξέλιξης και της υλοποίησης στην Π.Ε. Καστοριάς; 

 

2. Σε ποια μελλοντικά αναπτυξιακά-επενδυτικά προγράμματα προτίθεσθε να εντάξετε 

την Π.Ε. Καστοριάς, προκειμένου να ενισχυθούν η τοπική αγορά της, το εμπόριό της 

και η μικρομεσαία επιχειρηματικότητά της; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

 

 

Κωνσταντίνος Χήτας 




